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PROCES-VERBAL 

al ședintei ordinare a Consiliului Local Rovinari, 

 din data de 29.03.2023, ora 1300 

 

 

 

 Domnul Dămian Bogdan Mihai, președinte de ședință,  declară deschise lucrările 

ședinței ordinare a Consiliului Local Rovinari, convocată în baza Dispoziției Primarului  nr. 

220/23.03.2023,  pentru data de 29.03.2023, ora 1300, în sala de ședințe a Primăriei orașului 

Rovinari și informează că la ședință sunt prezenți un numar de 17 consilieri locali din totalul 

de 17 consilieri locali în funcție. 

 La ședință participă și: secretarul general - Popescu Aurora Carmen; director executiv 

Direcția Economică – Ungureanu Ion, director executiv Direcția Administrare Patrimoniu – 

Podărelu Paul Alexandru; director Direcția Publică de Asistență Socială – Milea Ion Cristian; 

Rață Elena Nicoleta – Compartiment Juridic; Catrinoiu Cosmin – director Direcția Publică de 

Poliție Locală; Cercelaru Ion Viorel – șef Serviciu de Iluminat Public, domnul Frunză Valentin, 

cetățean al orașului Rovinari. 

 Domnul președinte, Dămian Bogdan Mihai, prezintă ordinea de zi  a ședinței ordinare: 

1.Raport de activitate al primarului asupra stării economice, sociale și de mediu al 

orașului Rovinari pe anul 2022.  

2.Proces-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local Rovinari din data de 

27.02.2023. 

 3.Proces-verbal al ședinței extraordinare, convocată de îndată, a Consiliului Local 

Rovinari din data de 06.03.2023.  

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea schemei de minimis reprezentând scutiri la plata 

majorărilor de întârziere aferente impozitelor și taxelor locale datorate de către întreprinderile 

care au calitatea de contribuabili ai bugetului local al Orașului Rovinari.(C1 +C2)  

          Inițiator: primar 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea Graficului de ședințe al Consiliului Local 

Rovinari pentru trimestrul II al anului 2023. (C2) 

Inițiator: primar 

 6.Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință. (C2)  

Inițiator: primar 

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea raportelor de evaluare întocmite de SC 

Consulting Company SRL pentru stabilirea valorii de piață a unor terenuri ce urmează a fi 

inventariate în domeniul public al orașului Rovinari, județul Gorj. (C1+C2+C3)  

          Inițiator: primar 

8.Proiect de hotărâre privind alipirea terenului în suprafață de 17mp, cu număr 

cadastral 35861, cu terenul în suprafață de 35mp, cu număr cadastral 35968mp, proprietate 

privată a orașului Rovinari, județul Gorj. (C1+C2+C3)  

          Inițiator: primar 

 9.Proiect de hotărâre privind constituirea cu titlu oneros, fără licitație publică, a 

dreptului de superficie asupra terenului în suprafață de 58mp, cu nr.cadastral 37034, proprietate 
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privată a orașului Rovinari, situat în oraș Rovinari, Aleea Pieții, FN, lângă bl.G4, județul Gorj. 

(C1+C2+C3) 

       Inițiator: consilier local Preda Ionel 

 

10.Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de colaborare privind proiectul 

”HUB de servicii MMSS- SII MMSS”, cod MySmis 130963, între Ministerul Muncii și 

Solidarității Sociale (MMSS) și UATO Rovinari prin Direcția Publică de Asistență Socială 

(C2)  

          Inițiator: primar 

11.Proiect de hotărâre privind aprobarea Procedurii privind declararea stării de 

insolvabilitate a debitorilor persoane fizice și juridice, conform prevederilor art.265 din Legea 

nr.207/2015 privind Codul de procedură fiscală, cu modificările și completările ulterioare. 

(C1+C2) 

Inițiator: primar 

12.Proiect de hotărâre privind  aprobarea Regulamentului pentru organizarea și 

funcționarea activității de voluntariat din cadrul UATO Rovinari – Direcția Publică de 

Asistență Socială. (C2)         

          Inițiator: primar 

13.Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului local pe anul 2023 al UATO 

Rovinari.(C1)  

Inițiator: primar 

14.Diverse.  

 

    

SUPLIMENTARE  1 LA PROIECTUL ORDINII DE ZI 

pentru ședința ordinară a Consiliului Local Rovinari din data de 29.03.2023 

 

1.Proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr.22657/23.06.2021 din Hotărârea 

Consiliului Local nr.109/29.06.2021 pentru aprobarea Studiului de oportunitate privind 

modalitatea de gestiune a unor activități din cadrul serviciului public de salubrizare la nivelul 

Orașului Rovinari și stabilirea modalității de gestiune a serviciului public de salubrizare la 

nivelul Orașului Rovinari (C1+C2) 

Inițiator: primar. 

2.Proiect de hotarare privind încetarea dreptului de folosință gratuită (comodat) către 

Serviciul de Iluminat Public al orașului Rovinari a bunurilor care au făcut obiectul anexelor 

nr.21455/18.05.2022 și nr.46497/18.10.2022 (C1+C2) 

Inițiator: primar.  

3.Proiect de hotărâre  privind  modificarea art.4 alin.2 și alin.5 lit.b) din Regulamentul 

privind instituirea și administrarea taxei speciale de salubrizare pentru utilizatori casnici și 

pentru utilizatori non-casnici pe raza orașului Rovinari aprobat prin Hotărârea Consiliului 

Local Rovinari nr.165/30.08.2022 (C1) 

Inițiator: primar.  

 4.Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării, în condițiile legislației în vigoare, 

a unui număr de 300 tichete sociale, în valoare de 100 lei/tichet cu TVA, în sumă totală de 

30.000 lei cu TVA,  cu ocazia sarbătorilor pascale 2023. (C1) 

Inițiator: primar.  

 5.Proces-verbal de constatare nr.80319/16.03.2023 /8536/17.03.2023 al Direcției 

Comunitare de Evidență a Persoanelor Gorj. 

 Se supune la vot ordinea de zi suplimentată și se votează cu 17 voturi pentru. 

 

Domnul președinte spune că la primul punct este Raportul de activitate al primarului 

asupra stării economice, sociale și de mediu al orașului Rovinari pe anul 2022 și menționează 
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că a fost transmis cu materialele de ședință și s-a luat act de el. Întreabă dacă are cineva 

nelămuriri. 

Întrucât nu sunt discuții pe marginea raportului se trece la supunerea la vot a proceselor 

verbale de la ședințele anterioare. 

 

1) Se supune la vot procesul-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local Rovinari 

din data de 27.02.2023 și se votează cu 17 voturi pentru. 

2) Se supune la vot procesul-verbal al ședinței extraordinare, convocată de îndată, a 

Consiliului Local Rovinari din data de 06.03.2023 și se votează cu 17 voturi pentru. 

Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea schemei 

de minimis reprezentând scutiri la plata majorărilor de întârziere aferente impozitelor și taxelor 

locale datorate de către întreprinderile care au calitatea de contribuabili ai bugetului local al 

Orașului Rovinari. 

Domnul președinte spune că s-a discutat proiectul la comisiile de specialitate, domnul 

Ungureanu Ion a prezentat raportul de specialitate. Menționează că s-a primit aviz favorabil. 

Întreabă dacă are cineva nelămuriri. 

Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se votează cu 17 voturi 

pentru. 

 

Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Graficului de ședințe al Consiliului Local Rovinari pentru trimestrul II al anului 2023.  

 Domnul președinte spune că s-a discutat proiectul de hotărâre la comisii și au fost 

solicitări cu privire la modificarea datei ședinței din luna mai. Domnul președinte întreabă care 

sunt propunerile de modificare. 

Domnul Șerban Sidor solicită ca ședința din luna mai să fie pe data de 23 și nu pe 28. 

Doamna Chiru spune că în situația asta, ea nu poate fi prezentă întrucât va fi plecată din 

localitate. 

Se supune la vot propunerea domnului Sidor și se votează cu 17 voturi pentru. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre cu propunerea domnului Sidor Șerban și se 

votează cu 17 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 6 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind alegerea 

președintelui de ședință. 

Domnul Dămian Bogdan spune că așteaptă propuneri. 

Domnul Preda propune ca președinte de ședință pentru următoarele trei luni pe domnul 

Bărbulescu Andrei C-tin. 

Întrucât este singura propunere, se supune la vot și se votează cu 16 voturi pentru și 

1 abținere (consilier Bărbulescu Andrei C-tin). 

 

Se trece la punctul 7 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

raportelor de evaluare întocmite de SC Consulting Company SRL pentru stabilirea valorii de 

piață a unor terenuri ce urmează a fi inventariate în domeniul public al orașului Rovinari, 

județul Gorj.  

Domnul președinte spune că s-a discutat proiectul la comisiile de specialitate. 

Menționează că s-a primit aviz favorabil. Întreabă dacă are cineva nelămuriri. 

Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se votează cu 17 voturi 

pentru. 

 

Se trece la punctul 8 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind alipirea terenului 

în suprafață de 17mp, cu număr cadastral 35861, cu terenul în suprafață de 35mp, cu număr 

cadastral 35968mp, proprietate privată a orașului Rovinari, județul Gorj.  

Domnul președinte spune că s-a discutat proiectul la comisiile de specialitate. 

Menționează că s-a primit aviz favorabil. Întreabă dacă are cineva nelămuriri. 
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Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se votează cu 17 voturi 

pentru. 

 

Se trece la punctul 9 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind constituirea cu titlu 

oneros, fără licitație publică, a dreptului de superficie asupra terenului în suprafață de 58mp, 

cu nr.cadastral 37034, proprietate privată a orașului Rovinari, situat în oraș Rovinari, Aleea 

Pieții, FN, lângă bl.G4, județul Gorj.  

Domnul președinte spune că s-a discutat proiectul la comisiile de specialitate. 

Menționează că s-a primit aviz favorabil. Întreabă dacă are cineva nelămuriri. 

Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se votează cu 17 voturi 

pentru. 

 

Se trece la punctul 10 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Protocolului de colaborare privind proiectul ”HUB de servicii MMSS- SII MMSS”, cod 

MySmis 130963, între Ministerul Muncii și Solidarității Sociale (MMSS) și UATO Rovinari 

prin Direcția Publică de Asistență Socială. 

Domnul Dămian spune că s-a discutat proiectul la comisiile de specialitate, domnul 

Milea Cristian a spus în ce constă acest protocol, iar proiectul a primit aviz favorabil. 

Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se votează cu 17 voturi 

pentru. 

 

Se trece la punctul 11 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Procedurii privind declararea stării de insolvabilitate a debitorilor persoane fizice și juridice, 

conform prevederilor art.265 din Legea nr.207/2015 privind Codul de procedură fiscală, cu 

modificările și completările ulterioare.  

Domnul președinte spune că s-a discutat proiectul la comisii, domnul director 

economic, Ungureanu Ion, a prezentat raportul de specialitate și a explicat în ce constă 

procedura de insolvabilitate. Menționează că proiectul a primit aviz favorabil. 

Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se votează cu 17 voturi 

pentru. 

 

Se trece la punctul 12 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Regulamentului pentru organizarea și funcționarea activității de voluntariat din cadrul UATO 

Rovinari – Direcția Publică de Asistență Socială.      

 Domnul Dămian spune că s-a discutat proiectul la comisiile de specialitate, domnul 

Milea Cristian a prezentat raportul de specialitate și a  precizat în ce constă regulamentul. 

Domnul președinte menționează că proiectul a primit aviz favorabil. 

Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se votează cu 17 voturi 

pentru. 

 

Se trece la punctul 13 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind rectificarea 

Bugetului local pe anul 2023 al UATO Rovinari. 

Domnul președinte spune că s-a discutat proiectul la comisii, domnul director 

economic, Ungureanu Ion, a prezentat raportul de specialitate cu modificările intervenite, iar 

proiectul a primit aviz favorabil.  

Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul de hotărâre cu modificări și se 

votează cu 17 voturi pentru. 

 

Se trece la discutarea proiectelor de hotărâre de pe ordinea de zi suplimentată. 

 

Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi suplimentată: Proiect de hotărâre privind 

modificarea anexei nr.22657/23.06.2021 din Hotărârea Consiliului Local nr.109/29.06.2021 

pentru aprobarea Studiului de oportunitate privind modalitatea de gestiune a unor activități din 
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cadrul serviciului public de salubrizare la nivelul Orașului Rovinari și stabilirea modalității de 

gestiune a serviciului public de salubrizare la nivelul Orașului Rovinari. 

Domnul președinte spune că s-a discutat proiectul la comisii, domnul Cercelaru Ionuț a 

prezentat în ce constă modificarea.  

Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul de hotărâre cu modificări și se 

votează cu 17 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi suplimentată: Proiect de hotarare privind 

încetarea dreptului de folosință gratuită (comodat) către Serviciul de Iluminat Public al orașului 

Rovinari a bunurilor care au făcut obiectul anexelor nr.21455/18.05.2022 și 

nr.46497/18.10.2022. 

Domnul președinte spune că s-a discutat proiectul la comisii, domnul Cercelaru Ionuț a 

spus pentru ce bunuri încetează folosința gratuită.  

Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul de hotărâre cu modificări și se 

votează cu 17 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi suplimentată: Proiect de hotărâre  privind  

modificarea art.4 alin.2 și alin.5 lit.b) din Regulamentul privind instituirea și administrarea 

taxei speciale de salubrizare pentru utilizatori casnici și pentru utilizatori non-casnici pe raza 

orașului Rovinari aprobat prin Hotărârea Consiliului Local Rovinari nr.165/30.08.2022. 

Domnul președinte spune că s-a discutat proiectul la comisii, domnul director 

economic, Ungureanu Ion, a prezentat raportul de specialitate. Menționează că proiectul a 

primit aviz favorabil. 

Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul de hotărâre cu modificări și se 

votează cu 17 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi suplimentată: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea achiziționării, în condițiile legislației în vigoare, a unui număr de 300 tichete sociale, 

în valoare de 100 lei/tichet cu TVA, în sumă totală de 30.000 lei cu TVA,  cu ocazia sărbătorilor 

pascale 2023.  

Domnul președinte spune că s-a discutat proiectul, domnul Milea a spus că în urma 

înscrierilor este necesar a se achiziționa un număr de 300 de pachete. 

Domnul Duță spune că este bine, se poate observa o scădere a numărului de persoane 

vulnerabile. 

Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul de hotărâre cu modificări și se 

votează cu 17 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi suplimentată: Proces-verbal de constatare 

nr.80319/16.03.2023/8536/17.03.2023 al Direcției Comunitare de Evidență a Persoanelor Gorj. 

Doamna secretar spune că este procesul-verbal încheiat în urma verificărilor făcute de 

către Direcția Comunitară de Evidență a Persoanelor Gorj la Compartimentul de Stare Civilă. 

 

Domnul președinte spune că se trece la punctul ”Diverse” și așteaptă înscrieri la cuvânt. 

Se înscriu la cuvânt următorii consilieri: Bărbulescu, Duță, Pistolea  și domnul Frunză 

Valentin, cetățean al orașului Rovinari. 

Ia cuvântul domnul Bărbulescu și menționează că în spatele blocului L4 zac  sacii cu 

moluz de două luni. Spune că  tot atrage atenția și nu s-a luat nicio măsură. 

Domnul Dămian întreabă dacă s-a  identificat persoana care a depozitat acolo. 

Domnul Duță spune că nu, dar Poliția Locală ar putea aplica amenzi dacă se identifică 

persoana. 

Ia cuvântul domnul Duță și solicită să fie invitat la următoarea ședință de consiliu 

domnul manager al Spitalului Orășenesc ”Sf.Ștefan” Rovinari pentru a putea purta discuții pe 

tema comportamentului acestuia în instituție. 
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Doamna Popescu Aurora spune că fiind o propunere, trebuie să se supună la vot. 

Domnul președinte de ședință spune la vot propunerea domnului Duță și se votează în 

unanimitate. 

Doamna secretar general spune ca va înainta adresă domnului manager. 

Domnul Duță întreabă care este ordinea cronologică în care intră blocurile la izolație. 

Il întreabă pe domnul Podărelu Paul dacă dă răspuns sau trebuie să cheme un salariat de la 

Comp.Investiții. 

Domnul Podărelu spune că nu este nevoie, răspunde  dacă știe, dacă nu va nota și va 

întreba. 

Domnul Duță spune că a fost întrebat de cetățenii din blocul G1 când vor începe 

lucrările și în blocul lor pentru că la altele se lucrează. Dorește dacă se poate stabili ca lucrările 

să înceapă din capătul străzii și să continue în rând. 

Domnul Ungureanu Ion spune că proiectarea s-a făcut pentru 41 de blocuri și au fost 

prinse pe loturi blocurile. Prima data Ministerul Dezvoltării ne-a aprobat un lot de 5 blocuri, 

iar 5, apoi 11 și ultima data 3. Ulterior ne-a mai aprobat ministerul încă 17, dar  nu știu ordinea 

pe care au luat-o ei în calcul, dacă este cum au fost blocurile trecute în tabl sau este posibil să 

fi fost luate în ordinea valorii. 

Domnul Duță spune că oamenii au crezut că se fac pe preferințe. 

Intervine domnul Frunză și spune că din nou se fac subsolurile, în situația în care s-au 

curățat și din banii proveniți din bugetul local. 

Domnul Podărelu menționează că toate blocurile intrate în programul de reabilitare vor 

beneficia de curățirea subsolurilor. 

Domnul Frunză spune că se mai fac odată în situația în care au mai fost făcute și din 

bani publici. 

Domnul Podărelu spune că dacă necesită, se vor face.  

Domnul Frunză spune că nu este normal pentru că s-au făcut și s-au cheltuit miliarde 

din bugetul local. 

Domnul Duță vrea să menționeze că a fost la doua instituții din județ unde a fost foarte 

apreciat domnul director executiv Podărelu Paul și cu această ocazie îl felicită și dumnealui. 

Menționează că datorită lui s-au spus lucruri foarte bune despre instituție. 

Ia cuvântul domnul Pistolea și spune că mulți tineri din oraș s-au plans că merg și 

închiriază în alte localități salile de sport întrucât cele din oraș sunt ocupate, le gestionează 

anumite personae care încasează și sume de bani, însă fără chitanțe. Nu este normal ca acești 

tineri să meargă la Negomir, Drăguțești pentru că la noi sunt gestionate necorespunzător. 

Domnul Duță întreabă cine  gestionează sălile. 

Domnul Dămian spune că din câte știe, domnul Delcea era responsabil, însă nu mai știe 

cine este în prezent. 

Domnul Podărelu spune că sălile de sport în administrarea primăriei. 

Domnul Pistolea spune că se face practică cu cei care vor să dea la academie sau la 

jandarmerie, și se încasează bani pentru așa ceva.  

Domnul Podărelu spune că nu are cunoștință dacă cineva încasează bani pentru așa ceva 

și dacă cineva închiriază sălile. Primăria le administrează prin Direcția de Administrare 

Patrimoniu, responsabil este domnul Delcea Ștefan. Domnul Podărelu spune că nu are 

cunoștință despre așa ceva. 

Domnul Duță spune că este lăudabil că există instructor care ajută copiii din oraș să 

reușească să promoveze anumite examene, cât privește aspectele celălalte ar trebui să găsim o 

modalitate să fie pregătiți gratuit. Nu e normal să se pună în cârca consiliului că X adună banii 

și noi oferim gratuitate. 

Domnul Frunză spune că exact asta se întâmplă, sunt personae care fac bani din asta. 

Domnul Pistolea spune că acești instructori este posibil să nu fie autorizați. 

Domnul Duță spune că sunt profesorii de la club. 

Domnul Duță spune că domnul Pistolea a făcut bine că a relatat acest aspect. 
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Domnul Sidor intervine și spune că a pus niște poze pe grup pentru că s-a solicitat de 

către ”cei mari” ca aleșii locali să iasă în oraș și să discute cu cetățenii. Menționează că nu se 

poate prezenta în fața oamenilor să spună că se rezolvă problemele în trei zile, pentru că sunt 

probleme vechi care nu au fost rezolvate de ani de zile. 

Domnul Dămian spune că sunt pozele pe grup. 

Domnul Podărelu spune că în acea zonă este o investiție în curs, este vorba de un 

branșament de gaze la grădiniță care se realizează de către Ministerul Învățământului. 

Domnul Frunză intervine și întreabă cum s-a construit cladirea domnului Izdrugă în 

canal. Menționează că va face solicitare în acest sens pe Legea 544/2004 pentru a vedea 

cadastru și actele pentru acea clădire în canal. 

Domnul Frunză spune că s-a spart orașul pentru YMY. De asemenea, menționează că 

până la Termocentrală s-au făcut și incidente electrice pentru această societate. Nu știe dacă a 

fost emisă autorizație, dar trebuiau încasați niște bani.  

De asemenea domnul Frunză spune că nu se afișează la panou salariile, și nici 

persoanele care beneficiază de ajutoare sociale. 

Spune că trebuie afișate pentru că dacă nu, va face demersuri pentru a fi afișate. 

Domnul Frunză spune că sunt cetățeni care nu știu să urmărească online hotărârile. 

Doamna secretar a spus la comisii, că toate hotărârile sunt afișate pe siteul instituției, că așa 

spune legea, însă nu toți cetățenii știu să umble pe calculator.  

Domnul Frunză consideră că salariile sunt informații publice și trebuie afișate la panoul 

din fața instituției să poată fi văzute.  

Domnul Frunză întreabă și când se termină cu angajările la Primăria Rovinari. Spune 

că s-au angajat sute de persoane, sunt numai interese, primăria fiind rampă de lansare pentru 

unele persoane. Se tot scot la concurs tot felul de posturi, iar cheltuielile cu salariile sunt de 

peste 12 miliarde. 

De asemenea, domnul Frunză spune că în anul 1992 primăria funcționa cu 17 angajați 

la 18.000 de oameni, iar acum sunt sute de angajați în timp ce populația orașului a scăzut. 

Consideră că nu este normal să fie plătiți atâția angajați. 

În această perioadă se pune accentu pe digitalizare și la Primaria Rovinari se angajează 

mereu. Nu înțelege de ce, pentru că lucrările nu se termină. 

Spune că înțelege că sunt interese, nu este treaba lui, dar totuși consilierii trebuie să fie 

în slujba cetățeanului, să aibă limite și respect față de cetățeni. 

Știe că votează pentru că așa trebuie, dar  trebuie să fie responsabili. 

Lucrările din orașul Rovinari trebuie terminate, stagnează unele de foarte mult timp. 

Străzile nu sunt terminate, la Vîrț nu se va termina lucrarea și nu din cauza lui. Spune că 

lucrarea este contractată de firma sa, dar nu are cum să termine, studiul geo dacă era făcut 

acolo, nu se ajungea la atâte acte adiționale la contract 

 Sunt foarte multe probleme în oraș, cu ștrandul nu s-a făcut nimic, ar trebui demolat 

dacă nu mai e eficient, unele străzi s-au făcut, dar s-au și distrus, bulevardul este varză nu crede 

că va mai fi vreodată cum a fost, s-a construit un balcon de 250 kg care este un adevărat pericol, 

având în vedere că zona Olteniei este declarată zonă cu risc seismic. 

Întreabă consilierii locali dacă li se pare corect ce se întâmplă în acest oraș. 

Spune că pe vremea când el era angajat la IRE apa se scurgea spre râul Jiu, acum toată 

apă stă pe străzi. Nu există o cotă 0 la care să se raporteze.  

Domnul Frunză spune că toți consilierii din oraș văd ce se întâmplă, dar nu le pasă, 

votează pentru că așa trebuie. Consideră că toți trebuie să aibă spirit civic. Domnul Frunză îi 

întreabă cum se vor prezenta în fața cetățenilor să ceară votul, când lor nu le pasă ce se întâmplă. 

Cetățenii au așteptări de la aleșii locali, cum vor putea la alegeri să ceară votul. 

Domnul Frunză spune că în calitatea lor de aleși locali trebuie să găsească soluții, să 

discute și cu angajații de la birourile reprezentative să lase șpăgile și să-și facă treaba, să mergă 

pe teren și să facă ce trebuie, iar dacă nu să plece acasă. 

Consilierul local Șerban Sidor întreabă dacă a zis că se ia spăgi. 

Domnul Duță spune că așa este. 
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Domnul Frunză spune că a gresit și își cere scuze. 

Domnul Frunză spune că sunt probleme la toate proiectele demarcate. 

Domnul Duță spune că s-a înțeles ce a vrut să transmit domnul Frunză și îl roagă pe 

directorul Direcției de Patrimoniu să verifice situația de pe Bulevard pentru că într-adevăr vin 

multe semnale cu privire la lucrările de acolo. 

Domnul Podărelu informează că lucrările pe Bulevardul Minerilor sunt în desfășurare 

și nu pot să spună acum dacă o să iasă bine sau nu. Se lucrează în acest moment, sunt foarte 

multe săpături și instalații. 

Domnul Frunză intervine și spune că poate să arate fotografii cum societatea care 

efectuează lucrările acolo, în loc să pună materialele de construcții necesare lucrării, adică nisip 

și pietriși,  bagă vechile borduri peste țeava de canalizare. 

Domnul Duță spune că responsabilii de contract să fie atenți la lucrare, să urmărească 

în teren ce se întâmplă. 

Domnul Frunză spune că dacă nu se iau măsuri, va opri lucrarea și se va pierde și 

finanțarea. 

De asemenea, spune că dacă nu se va face nimic cu privire la ce a relatat, la următoarele 

ședințe va veni cu cetățenii din oraș în sală să transmită și ei problemele existente. 

Întrucât nu mai sunt discuții, domnul președinte, Dămian Bogdan, mulțumește pentru 

participare și declară închisă ședința ordinară din luna martie 2023. 

 

 

 

 

 

       PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ, 

              Consilier local Bogdan-Mihai Dămian 

                     

                                                                                                                 CONSILIERI 

 

1. _________ 

2. _________ 

3. _________ 

4. _________ 

5. _________ 

          

 

 

 

 

 

          SECRETAR GENERAL, 

         Popescu Aurora Carmen 
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